
Sindikat Instituta "Jožef Stefan"   

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 19/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 6. 12. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, M. Gams, M. Koželj, G. Kramberger, M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga,  A. 
Fekonja, R. Gruden, T. Gosar, T. Martun, J. Pungerčar. 
  
Na sejo je bil vabljen tudi B. Žefran, ki pa je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 18/17, seje z dne 22. 11. 2017 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 18/17 prejšnje seje. Člani, ki se seje 
niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
2.         Tekoča obvestila 
  
a)            Naš član M. Gams je bil izvoljen v državni svet kot svetnik za področje raziskovalne 
dejavnosti.  Matjažu k izvolitvi čestitamo, sam pa nam je obljubil, da bo storil vse, kar je v njegovi moči, da 
bo v državnem svetu verodostojno zastopal razvoj in znanost ter skušal doseči čim boljše pogoje za 
znanstvenoraziskovalno delo. G. Kramberger je obljubil, da bo pripravil statistične podatke in grafikone, s 
katerimi bo M. Gams podkrepil svoje zahteve. 
  
b)           J. Pungerčar, ki je zelo vpet v pogajanja za odpravo plačnih anomalij, je sporočil, da se pogajanja 
nad 26. PR zaključujejo. Na pogajanjih za ustrezen aneks h KPRD nismo bili uspešni, ker vladna stran - 
predvsem na medresorskih usklajevanjih - ni sprejela skoraj nobene od naših zahtev, čeprav nas MIZŠ 
načeloma podpira.  B. Štrukelj se še vedno trudi prepričati vladno stran, da naše predloge sprejme v čim 
večjem obsegu. 
  
c)            Del naših zahtev zaradi dviga zdravniških plač je predstavljen na spletnih SVIZ-a 
(http://www.sviz.si/sviz-ne-pristaja-na-povecevanje-razlik-med-visokosolskimi-ucitelji-in-zdravniki/). Gre 
za zahteve visokošolske izobraževalne dejavnosti, ki ustrezajo tudi  zahtevam raziskovalne dejavnosti (gre 
za izenačitev nazivov). Omenjeno besedilo je dostopno na spletnih Sviz-ovih straneh. 
  
č)         Na sedežu SVIZ Slovenije je 30. 11. 2017 potekala izredna seja GO SVIZ Slovenije, na kateri so 
njegovi člani med drugim sklenili, da se preimenujejo v stavkovni odbor. Sprejeli so sklepe in zaveze, da 
bodo 14. februarja organizirali splošno stavko. SVIZ pa tudi ne pristaja na povečanje razlik med 
visokošolskimi učitelji/raziskovalci in zdravniki, kar je eden od poudarkov pogajanj Sviz-a z vladno 
stranjo.  Primerjave, ki so jih v letošnjem letu izvedle ustrezne institucije, kažejo, da je delo visokošolskih 
učiteljev (kot tudi raziskovalcev) v Sloveniji v primerjavi z vrednotenjem v drugih razvitih državah izrazito 
podcenjeno, nam je med drugim povedal B. Štrukelj. 
  

http://www.sviz.si/sviz-ne-pristaja-na-povecevanje-razlik-med-visokosolskimi-ucitelji-in-zdravniki/


Ker raziskovalci v splošni stavki vzgoji in izobraževanju ne sodelujejo, so prisotni na seji  IO SVIZ/IJS 
predlagali in sprejeli sklep, da med člani izvedemo kratko poizvedovalno anketo, ali bi v stavki aktivno 
(fizično) sodelovali. 
  
 

 
  
Sklep 1:  Med člani bomo izvedli kratko anketo z vprašanji: 
  

1)    Ali podpirate, da se plače visoko šolskih učiteljev in raziskovalcev izenačijo?         DA          NE 
2)    Ali je prav, da se plače raziskovalcev dvignejo toliko kot zdravnikom?                      DA          NE 
3)    Ali ste se pripravljeni udeležiti stavke raziskovalcev (fizično)?                                      DA          NE 
4)    Ali ste sicer pripravljeni podpreti stavko?                                                                              DA          NE 

  
3.         Plačna pogajanja in raziskovalni zakon 
  
a)         Poročilo o plačnih pogajanjih se navezuje na drugo točko tega zapisnika. Kot smo poročali, 
pogajanja za odpravo plačnih anomalij potekajo tedensko, vendar se vlada in sindikati nikakor ne morejo 
zbližati, kar smo poročali že na prejšnjih sejah. V delu, kjer bi se vladna stran pogajalcev približala 
sindikatom, le-ti menijo, da je izkupiček odprave anomalij neznaten. 
  
b)           Pripombe k novo nastajajočemu Zakonu o razvojno-raziskovalni dejavnosti, ki jih je zbral SK SVIZ 
OO Ljubljane in okolice, so bile v roku, tj. do 29. 11. 2017, poslane na SVIZ Slovenije, ki jih je posredoval 
naprej na MIZŠ oz. vlado. 
Kljub temu, da imamo trenutno malo slabše napisan predlog zakona, raziskovalci, ki smo vključeni v 
sindikat, menimo, da je bolje imeti novi raziskovalni zakon, kot sploh ne, saj ga lahko še popravimo in 
dopolnimo. Se pa večina odgovornih v raziskovalni in univerzitetni sferi ne strinja z zakonom v taki obliki, 
kot je bil predstavljen v javni obravnavi, ter menijo, da ga je potrebno zavreči in ponovno spisati. 
  
4.         Vprašanja za srečanje z direktorjem 
  
Sestanek IO SVIZ/IJS z direktorjem bo potekal 20. 12. 2017 ob 14.00. Člani so nam poslali nekaj vprašanj, 
ki jih bomo postavili direktorju, da bo na njih odgovoril. 
  
5.         Razno 
  
a)            R. Gruden nam je pripravila razpredelnico plana, porabe in vračil  za sindikalne aktivnosti v 
letošnjem letu. Ugotavljamo, da postavk v večini primerov nismo prekoračili in poslujemo skladno z 
načrtovanimi prihodki in odhodki. 
  
b)           Priprave na božično-novoletno obdarovanje otrok, ki bo potekalo v soboto, 9. decembra, s 
pričetkom ob 10.00 v Peterlinovem paviljonu, se zaključujejo. Pri dogodku bosta pomagala R. Bevc in naša 
upokojena sodelavka Z. Jernejc. Želimo pa si pomoči še koga, saj je omenjeni letni dogodek, ki je sicer 
enkraten, precej obsežen. 
  
c)            Na voljo je še nekaj 4-urnih kart po znižani ceni za koriščenje Atlantisa (savna), zainteresirani člani 
jih prejmejo v sobi C46 pri sindikalni zaupnici. 
  



  
Seja je bila končana ob 16.15.                                                                  Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodil:     G. Tavčar                                                                            Zapisnik pregledal:         J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 11. 12. 2017 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 
                               - vodstvu IJS 
  
 


